

Dialogforum LUR

12. maj 2025

Deltagere: Morten, Mette, Malene, Heidi, Charlotte, Karina, Dorrit, Maria

Afbud: Sebastian, Dorte Tovgaard

Lokale: A2.22

Dagsorden

1. **Velkommen og siden sidst v. Morten 16.00 – 16.05**
Morten byder velkommen og gennemgår program.
2. **Bordet rundt: nyt fra studerende, undervisere og ledelse. 16.05 – 16.35**

Nyt fra studerende:

Der er travlt. Prøverne fylder. For 22v fylder overgangsordning og rammerne for det, særligt BA forløbet fylder.

Nyt fra undervisere:

Professionsprøven:

For 22v arbejdes der med i en arbejdsgruppe af undervisere. Der er søgt dispensation til et par forhold omkring prøven, for at få det til at hænge bedst muligt sammen for 22v.

Fra LR møder:

Praktik, rammeplan, ændringer i prøverne.

Afhjælpningsopgaver:

For nogle undervisere har det fyldt en hel del. Udfordringen er, at der er op mod 50% der skal tildeles afhjælpningsopgaver, samt at de studerende bruger AI til løsning af opgaverne. Nogle undervisere oplever det modsat, at når de selv kan stå for opgaver og indhentning af dette, så har de bedre hånd i hanke med de studerendes bidrag.

Til videreudvikling: Vi kan overveje at inddrage nogle studerende til udvikling af afhjælpningsopgaver. Det kan med fordel undersøge data på, hvor mange % der får afhjælpningsopgaver på de forskellige fag og årgange.

Rammeplan:

Der er undervisning helt frem til aflevering af eksamensopgaver. Nogle fag har undervisningsdage efter afleveringsfristen. Begge dele giver et lavt fremmøde. Prøveplanlægning er lagt over til uddannelsesservice.

Nyt fra uddannelsesledelsen:

Ny uddannelsesleder fra 1. juni: Mette Strandgaard

Instagram:

Vi har ansat 4 studerende – 2 i roskilde og 2 i vordingborg. Send meget gerne historier eller pip om, hvad der foregår til

Noah Bjørn Søby-Da Cunha (10512422) <10512422@edu.pha.dk>

Kirstine Pipino Engsager (10638955) <10638955@edu.pha.dk>

Maria Belling Pagh mapa@pha.dk

3. Fællessamling på campus v. Mette 16.35 – 16.50

To gange per semester september og december samt februar og maj.

Vi skal finde en dato for fællessamling i september. Alle lærerstuderende inviteres. Vi talte sidste gang om muligt indhold. Idag laver vi et program for fællessamlingen.

- Hvad siger I til, at de studerende er værter?
 - Det vil de gerne – det giver god mening
- Forslag om et punkt, hvor studerende kan stille spørgsmål inden samling?
- Start og slut med en sang?
 - Også dette giver mening
- Indslag fra hold, studerende? (Forslag fra sidste møde)
- Informationer (praktik, prøver ?)

Aftaler

Vi aftaler at samlingen ligger den første uge af studiestart. Maria finder en konkret dato.

En lille planlægningsgruppe mødes en gang inden sommerferien og et nyt møde igen lige inden studiestart. Mette, Morten, Sebastian, Laura, Malene og Maria. Maria inviterer.

4. Reform - hvad betyder den for læreruddannelsen v. Morten 17.00-17.10

Der er reformeret på professionsuddannelserne. Det berører ikke læreruddannelsen på samme måde, fordi vi for nylig har været reformering igennem.

Samarbejde uddannelserne imellem på 5. semester. Et forslag om, at de studerende skal deltage i udvikling af tværprofessionelle forløb.

Konkret er der tale om en måneds forkortelse af læreruddannelsen dvs. At uddannelsen fremover vil slutte i hhv. maj og december. Dette er gældende fra sommerstart 2025.

5. Praktikevaluering v. Charlotte 17.10-17.25

Charlotte gennemgår pointer fra praktikevalueringer.

6. Eventuelt. 17.25 – 17.30

Intet til eventuelt.

